
Зијад Јагодић 

Питања постављена Савјету министара БиХ:  

1. „Шта је са сљедећим документима: саобраћајна политика и саобраћајна 

стратегија и када они могу бити понуђени овом парламенту на усвајање? 

2. Шта се чини у СМБиХ у вези са одговором представнику ЕК г. Штефану Филеу 

о питању преузетих а неиспуњених обавеза које су договорили наши 

представници у Бриселу (у јесен 2012. године)? 

3. С обзиром на штете које чине приликом минирања вишка експлозива на дијелу 

Лике а које трпи локално становништво, да ли се поставља питање одговорности 

оних који изводе та минирања односно уништавања и да ли они поштују 

прописе из те области, јер ће њихови пропусти према грађанима тог подручја 

вјероватно пасти на терет овог буџета и овог народа.“ 
 


